
Fotbollssektionsmöte 2024-03-18 

Närvarande: 

Amanda Orlinis Widell, Morgan Svärd, Emma Kenne, Gabi Rohdel, Henrik Nordqvist, Madeleine Palm, 

Niclas Siberg, Patrik Ek och Thomas Larsson. 

Följande lag var representerade på mötet: 

F13, P10-11, P09, P12, F11-12, P15, P13, P14. 

1) Mötet öppnas 

2) Val av sekreterare 

Thomas Larsson F11-12 valdes till sekreterare. 

3) Godkännande av dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

4) Val av justeringsmän 

Amanda Widell, Henrik Nordqvist. 

5) Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. (skicka ut efter justering). 

6) Punkter från sammankallande – F13/14 

• Organisationen kring anläggning, vem ser ut att det kommer ut till lagen! 

• Vi måste se till att det blir fixat det som är trasigt. 

o Mål trasiga. 

o Blå lådan är trasig. 

o Grinden till planen måste fixas. 

o Klockan skall justeras 2 gånger/år. 

• 6–7 April planerad städdag. 

• Mötet bestämde att vi kör städdag söndag den 7 April. (Fredrik L kommer vara här och 

instruera). 

o 2 från varje lag skall komma hit.  

▪ Städa container. 

▪ Tak ventilation. 

▪ Röja och ta med till tippen. 

▪ Laga staket. 

▪ Mm. 

• Pärmen för städning inomhus är uppdaterade. 

• Tränarna vill ha fler mål, vi behöver prata med kommunen. 

o Men mest kommer vi lösa det med att justera träningstider för nästa säsong.  

• Vi har bildat ett damlag. 

o Tänkt att de ska spela 7mot7. 

o Hur kan vi marknadsföra dem? 

• Möte kommer hållas om Samsynsavtal.  

o Möte 20 maj.  



o Niclas Siberg representerar från fotbollssektionen. 

• Fotbolls camp till sommaren? 

o Tifosi har ett erbjudande. 

▪ Tifoso måste vara få reda på det till 21 Mars, för att vara med och sponsra.  

o Har vi några ledare som är intresserade? 

o Vi kommer ej kunna genomföra detta under 2024.  

▪ Ta upp igen på höstmöte inför 2025. 

• Ska vi köra en Fotbollscup? 

o Svårt att få till då man måste synca med fotbollsförbundet etc. 

o Köra Fotbollens dag istället? 

o Även det behöver mycket planering. 

o Vi kollar intresset att planera inför 2025.  

• Gabi Rohdel och Madeleine Palm kommer skicka ut intresseförfrågan. 

7) Status Ekonomi & Budget, uppdatering från kassör - Senior & P14 

• Prognos mot Budget ser bra ut. 

o Mer LOK stöd än planerat. 

• Vi lämnar Laget.se och går över till SportAdmin den 1/7. 

o Den mesta informationen går över automatiskt. 

o Nya spelare efter 1 april kan behöva uppdateras.  

o Bilder och artiklar behöver laddas ner från gamla och läggas till på nya sidan.  

o Anledningen är ett modernare system med mer funktioner. 

▪ Bland annat familjemedlemskap. 

8) Anläggningar – F15/16 & P08 samt Anläggningsgrupp 

• Ingen närvarande. 

9) Kommunikation, Sektionens mejl, web, laget, Facebook och sociala medier – P10/11 

• Det har kommit in förfrågningar om att vara med att sälja på A-lagsmatcherna. 

- Patrik kollar med Morten och Ulrik hur vi ska hantera dem. 

• Det har kommit in förfrågning om att starta F17. 

- Ska finnas två nya mappar skapade för F17 och P17. 

• Futsal finns bara för senior.  

• Kiosk träning den 1 April.  

- Minst en från varje lag bör vara där.  

• Utskick om kiosken har gått ut till ca 100 personer. 

10) Material/Inköp övrig utrustning – F09/10 & Senior 

• Möte imorgon om Tifosi. 

• Inköp av: 

- Målvaktshandskar. 

- Matchställ (komplettering). 

- Bollar. 

- Sjukvårdsmateriel 

11) Marknadsföring och sponsring – P12 

• Ta hand om de sponsorer vi har, inga nya på gång just nu.  



• Avtal går ut för två sponsorer (Ytterbygg & Jörgen Andreasson EL) kollas upp av gruppen.  

12) Värdegrund/Vision/Ungdomsråd/Fotbollsskola – P15 & P16 samt Visionsgrupp 

• Inget nytt. 

• Fotbollsskola behandlat under annan punkt, Gabi Rohdel och Madeleine Palm kommer skicka 

ut intresseförfrågan om att vara med och arrangera Fotbollsskola eller Fotbollscup.  

13) Valberedning/Samarbete/Övergångar/Samsynsavtal – P13 & P09 

• Samsynsavtal behandlat under annan punkt.  

• Niclas Siberg representerar för fotbollssektionen på mötet den 20 maj. 

14) Övriga frågor 

• Motionsfotbollslag finns och tränar på söndagar. 

• De behöver nu börja betala sektionsavgift. 

o Kommer inte belasta ungdomsavgifterna. 

15) Nästa möte 

• 28 Maj 2024 18:00 i Kareby IS klubbstuga. 

16) Mötet avslutas 

Sekreterare: Thomas Larsson Justerat av: Amanda Orlinis Widell, Henrik Nordqvist. 


